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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol tartunk a földgáz készletezésével?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A földgáz biztonsági készletből tavaly év végén közel 600 millió m3 olcsón beszerzett földgázt el
kellett adni az MVM-nek. Az 59/2021. (XII. 15.) ITM rendelet 3. §-a szerint 2022. október 1-jére
ebből 300 millió köbmétert vissza kell pótolnia az MVM-nek.

A Magyar Szénhidrogén Készletező Szövetség április 8-án pályázatot hirdetett 800 millió köbméter
gáz beszerzésére, de június 30-ig az év elején eladott biztonsági készletből csak nagyon keveset –
mintegy 55 millió m3 földgázt – pótoltak vissza.

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat:

1. Sikeres volt-e az MSZKSZ pályázati kiírása, és beszerzik-e a meghirdetett 800 millió 
köbméter földgázt?

2. A különleges földgázkészlet létrehozásáról szóló 260/2022. (VII. 22.) Korm. rendelet azt 
fogja-e eredményezni, hogy a földgáz biztonsági készlet összesen 1,9 milliárd köbméter 
lesz, vagy ennél is több, esetleg 2,4 milliárd köbméter?

Tisztelettel várom válaszát.


